

Title (en)
PACKAGING.

Title (de)
VERPACKUNG.

Title (fr)
EMBALLAGE.

Publication
EP 0222840 A1 19870527 (EN)

Application
EP 86903142 A 19860521

Priority
AU 82085 A 19850530

Abstract (en)
[origin: WO8607036A1] A package and method of making the same in which a first and second container portion (20) and (22) are coupled together to define a space (70) therebetween for receiving liquid which can seep from the contents of the package. Apertures (32) are provided in the innermost container to communicate the interior of the package with the space (70) and the apertures have walls (72) to prevent liquid from passing from the space (70) to the interior of the package if the package is inverted.

Abstract (fr)
Emballage et procédé de fabrication dudit emballage dans lequel une première et une deuxième parties (20) et (22) servant de conteneur sont couplées l'une à l'autre afin de définir un espace (70) entre elles destiné à recevoir du liquide pouvant suinter du contenu de l'emballage. La partie intérieure de l'emballage est pourvue d'ouvertures (32) permettant de faire communiquer l'intérieur de l'emballage avec ledit espace (70), les ouvertures étant munies de parois (72) destinées à empêcher le liquide de passer dudit espace (70) dans l'intérieur de l'emballage au cas où l'emballage est renversé.

IPC 1-7
B65D 81/26

IPC 8 full level
B29C 51/08 (2006.01); **B65D 81/26** (2006.01)

CPC (source: EP)
B29C 51/08 (2013.01); **B65D 81/262** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8607036A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8607036 A1 19861204; EP 0222840 A1 19870527

DOCDB simple family (application)
AU 8600144 W 19860521; EP 86903142 A 19860521